

## GOLD COAST 黄金海岸



### Southern Cross 4WD Rainforest and Wildlife Tour 四轮驱生态越野之旅

Enjoy 4WD along Hillside Tracks through eucalyptus together with a guided Rainforest Walk to a Tropical Waterfall and Tree Top Walk through Lamington National Park.

搭乘超大马力的豪华四驱车深入古老的热带雨林，在导游的带领下探索天然瀑布景点并穿越列入世界遗产名录的雷明顿国家公园，展开难忘的探险旅程。



### Tweed River Crab Catching Cruise 翠儿河抓蟹之旅

Step aboard the Crab Catching Cruise for a fun and interactive activities based on crab catching cruise and you can try your luck at yabbie pumping and fishing.

登上舒适的观光船，通过各种活动了解澳洲独一无二的生活方式。航程中，你将有机会尝试钓鱼的乐趣或亲手捉螃蟹，发掘更多的自然界知识宝藏。



### Dream World 梦幻世界

Australia biggest theme park, Dreamworld is happiness for the entire family. Brave the rides, meet your favourite DreamWorks heroes and discover culture as well as Australian wildlife at Dreamworld Corroboree.

作为澳洲最大的主题乐园，梦幻世界旨在为一家大小带来欢乐及笑声。您可挑战各种惊险刺激的游乐设施，与您喜爱的英雄人物见面，并到梦幻世界土著与野生动物体验区探索澳洲文化及野生动物。



### Mt Nathan Winery 蓝藤酒庄

Visit Mount Nathan for wide range of products such as wine, honey wine and cocktail. They also can individualise their wine by putting their own pictures on the bottle.

在蓝藤酒庄你可尽情品尝葡萄酒、蜂蜜酒和鸡尾酒等特色佳酿。或到工作坊体验亲自制酒的乐趣，并把喜欢的照片贴在酒瓶上留做纪念。



### Paradise Country Farm 天堂农庄

A great destination for families to experience an authentic Aussie Farm life. Visitors can feed the kangaroos, visit Koala Village and even see the skills of the master shearers in Sheep Shearing Show.

这是一个可让一家大小体验澳洲农场生活的好地方。游客可亲手喂食袋鼠、参观考拉村、观赏剪羊毛表演等等。



### SkyPoint Observation Deck 天际景观台

SkyPoint Observation Deck is one of the Gold Coast most popular attractions. With stunning 360 degree panoramic views, it provides perfect location for visitors to experience the shimmering Gold Coast skyline.

天际景观台是黄金海岸最受欢迎的景点之一。这里提供无与伦比的360度视角，也是俯瞰黄金海岸海天一色的绝佳地点。

# 6D4N FASCINATING GOLD COAST & TANGALOOMA (ZGT)

## 6天4晚 迷人黄金海岸和天阁露玛

Tangalooma / Gold Coast  
天阁露玛 / 黄金海岸



Tangalooma Dolphin Feeding  
天阁露玛海豚喂食

### Day 1 Depart for Brisbane †

### Day 2 (L/D) Arrival Brisbane 🚆 (75 min) Tangalooma

- Upon arrival, transfer to Holt Street Wharf for high-speed catamaran to **Tangalooma Resort**.
- Enjoy a 4WD Desert Safari Tour and have fun **sand tobogganing** in the scenic Moreton Island desert region.
- Get into the water and **hand feed wild dolphins** (subject to weather and tide conditions).

### Day 3 (B/D) Tangalooma 🚆 (75 min) Brisbane 🚗 (85 km) Gold Coast: SkyPoint

- Depart from the resort by catamaran, back to Holt Street Wharf.
- Brief city tour of Brisbane: Kangaroo Point, City Hall and King George Square.
- Visit **Harbour Town Shopping Centre**.
- Proceed to Gold Coast and visit **SkyPoint Observation Deck**. Savour a cup of coffee from the 360-degree viewing platform.

### Day 4 (B/L/D) Gold Coast

- Enjoy a **Southern Cross 4WD** full day tour. Tour included such as Mt. Tamborine's Gallery Walk, Hinterland Arts & Crafts Centre.
- Wine Tasting included: Reds, Whites and Ports.
- Guided Rainforest Walk to a Tropical Waterfall, Famous Bird Feeding at O'Reilly's Rainforest Retreat (Bird food included) and a chance to spot Koalas, Kangaroos, Wallabies, Reptiles and more.

### Day 5 (B/D) Gold Coast 🚗 (25 km) Dream World

- Depart to **Dream World**.
- Full day visit to Dream World which features an assortment of rides, shows and attractions. hotel.

### Day 6 (B) Depart for home †

### 第1天 飞往布里斯本 †

### 第2天 (午/晚) 抵达布里斯本 🚆 (75 min) 天阁露玛

- 抵达布里斯本后, 前往霍尔特街码头乘搭双体船至**天阁露玛度假村**。
- 前往摩顿岛享受四轮越野沙漠之旅以及**滑沙体验**。
- 亲手**喂食野生海豚** (视潮水和天气状况而定)。

### 第3天 (早/晚) 天阁露玛 🚆 (75 min) 布里斯本 🚗 (85 km) 黄金海岸

- 乘坐双体船返回霍尔特街码头。
- 展开布里斯本观光游: 游览袋鼠角、市政厅、乔治王广场。
- 到**海港城购物中心**享受购物乐。
- 前往黄金海岸, 到**天际瞭望台**欣赏迷人风景, 同时享用一杯咖啡。

### 第4天 (早/午/晚) 黄金海岸

- 乘坐**南十字星四驱车展开全日游**。游览坦伯林山艺廊街、黄金海岸腹地手工艺术中心。
- 品酒包括: 红酒、白酒及波特酒。
- 热带雨林导览游至热带瀑布、在著名的奥莱利雨林度假村喂食鸟类 (包含鸟食), 以及有机会与考拉熊、袋鼠、小袋鼠、爬虫类等接触。

### 第5天 (早/晚) 黄金海岸 🚗 (25 km) 梦幻世界

- 前往**梦幻世界主题乐园**。
- 全天畅游梦幻世界主题乐园, 享受各种好玩刺激的游乐设施及表演等等。

### 第6天 (早) 返回家园 †



### NIGHT(S) STAY 住宿

Tangalooma 天阁露玛	1N 晚
Gold Coast 黄金海岸	3N 晚



### MEALS INCLUDED 膳食

4 Breakfasts 早餐   2 Lunches 午餐
4 Dinners 晚餐



### MEAL HIGHLIGHTS 特选膳食

- Hard Rock Cafe Western Dinner 硬石摇滚餐厅西式晚餐
- Seafood Buffet dinner 海鲜自助晚餐
- Aussie BBQ lunch 澳式烧烤午餐



### FEES INCLUDED 入门票

- SkyPoint Observation Deck with a cup of coffee 天际瞭望台及一杯咖啡
- Southern Cross 4WD Full day tour 南十字星四驱车全日游
- 4WD Desert Safari Tour and have fun sand to bogganing 四轮越野沙漠之旅以及滑沙体验
- Dream World theme park 梦幻世界主题乐园

